
 
 

PROTOKÓŁ   Nr 56.2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 10 grudnia  2012 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji 
5. Kamil Laskowski   -  Czonek Komisji  
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Maciej Puławski – redaktor gazety Stacja Tłuszcz  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji; 
2. Omówienie projektu budżetu gminy na 2013 rok; 
3. Przygotowanie opinii o projekcie budżetu gminy na 2013 rok; 
4. Sprawy bieżące.  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji  po odczytaniu został przyjęty. 
 
Ad2. Komisja analizowała projekt budżetu gminy na 2013 roku.  
 
Każdy członek Komisji wniósł swoje propozycje i uwagi do projektu budżetu 
gminy na 2013 rok. 
Wytworzyła się dyskusja, w wyniku której radni doszli do wniosku, że 
priorytetem w gminie jest budowa wodociągów, dokończenie budowy 
gimnazjum w Jasienicy, którego  budowa trwa już 7 lat i jest obawa, że 
wcześniej może zacząć  się coś psuć, niż zakończy się budowa oraz budowa hali 
sportowej w Tłuszczu. 
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Komisja jest za tym, żeby zostały zwiększone środki na wspieranie i 
upowszechnianie kultury fizycznej i sportu w gminie, gdyż w porównaniu z 
rokiem ubiegłym zostały zmniejszone środki w o kwotę 72 000 zł . 
Pomimo wyjaśnień radnego Fydryszka, że trenerzy  z Klubu „BÓBR” będą 
zatrudnieni od nowego roku w CKSiR i za nimi przechodzą środki do CKSiR,  
to zarówno radny Fydryszek jak i Komisja stwierdziła, że jest to jednak 
niewystarczająca kwota, może to doprowadzić do upadku sportu w gminie, 
zamiast do jego rozwoju i nie można do tego dopuścić.    
Komisja chciała poznać stanowisko dyrektora ZOPO odnośnie planowanego 
budżetu w  oświacie na 2013 rok. 
Przewodniczący Komisji odbył rozmowę z dyrektorem ZOPO i główną 
księgową ZOPO i poinformował Komisję, że  z tej rozmowy wynika, że budżet 
oświaty na 2013 rok  jest niedoszacowany, dyrektorzy są niezadowoleni, gdyż 
swoje plany finansowe musieli dostosować do kwot, jakie otrzymali od Pani 
Skarbnik.  Na odprawy emerytalne są zabezpieczone środki w rezerwie ogólnej. 
Największe niedoszacowania są na wydatkach na energię elektryczną i 
ogrzewanie. 
Radny Mirosław Sobczak powiedział, że w projekcie budżetu gminy nie 
znalazły się zapisy, które miałyby wpływ na rozwój południowej części gminy, 
mowa o wodociągu.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski - wielokrotnie były składane deklaracje ze 
strony Burmistrza i wiemy jak to się kończyło, że nie było realizowane. 
 
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
projekt budżetu na 2013 rok przedstawiony przez Burmistrza.  
 
Wynik głosowania  był następujący: 3 głosy „za” i 3 głosy „przeciw”. 
 
Przewodniczący Komisji zaproponował  przerwę w obradach Komisji. 
 
Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisji odwołał się do rozsądku 
członków Komisji Budżetowej i sytuacji związanej z głosowaniem którego 
wynik był 3 : 3 i zaproponował przeprowadzenie ponownego głosowania nad 
projektem uchwały budżetowej na 2013 rok przygotowanej przez Burmistrza. 
  
Po ponownym głosowaniu  wynik  był następujący: 2 głosy „za” i 4 głosy 
„przeciw”. 
 
Ad3. Komisja Budżetu i Inwestycji wydała negatywną opinię  o  projekcie 
uchwały budżetowej gminy Tłuszcz na 2013 rok w przedstawionym przez 
Burmistrza kształcie, w głosowaniu 2 głosy „za”,  4 głosy „przeciw”. 
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Komisja argumentuje swoją decyzję brakiem ujęcia wniosków inwestycyjnych 
składanych przez radnych do budżetu gminy na 2013 rok. 
Ponadto Komisja uznała za priorytet dokończenie wodociągowania całej gminy, 
zakończenie budowy gimnazjum w Jasienicy, budowa hali sportowej w 
Tłuszczu oraz zwiększenie środków finansowych na zadania z zakresu 
wspierania i upowszechniania kultury fizycznej i sportu w gminie. 
Opinia została  przekazana na piśmie Burmistrzowi Tłuszcza, załącznik nr 1 do 
niniejszego protokółu. 
  
Ad4. Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 
 
1.Pismo rodziców uczniów Zespołu Szkół im. Władysław Podkowińskiego w 
Mokrej Wsi z prośbą o wybudowanie łącznika  między szkołą a salą 
gimnastyczną. Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 
2. Odpowiedź Burmistrza na wniosek Komisji z dnia 20 listopada 2012 roku  nr 
7137 w sprawie inicjatywy uchwałodawczej radnego, załącznik nr 3 do 
niniejszego protokółu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 18 grudnia 2012 roku 
godzina 9.00. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                             
 
                                                                           Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                Mirosław Sobczak 
 
  
Dokument utworzyła:  
Bożena Brzozowska  
Dnia 13 grudnia  2012 r. 
 
 
 
 


